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B 
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(GBD) 

en 

Mi (SPD) 

M. 
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en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

Digitaal overleg 

via MS Teams 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

1 

april 2020; 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. Ingekomen stukken en mededelingen; (Lintjesregen, Koningsdag en Herdenking); 

De voorzitter deelt mee dat de 

Lintjesregen vrijdag 

a.s. anders dan 

gebruikelijk 

zal 

plaatsvinden. Op 

die 

vrijdag (24 april a.s.) 

zal 

op 

afstand 

(telefonisch 

voor het raam van het 

huis van de decorandus en met een 

bloemetje) 

de 

koninklijke onderscheiding 

bekend 

worden 

gemaakt 

aan betrokkenen. 

Vervolgens 

zal 

nog 

in een later stadium een 

bijeenkomst 

worden 

georganiseerd, 

waarin de 

uitreiking 

zal 

plaatsvinden. 

  

Ook 

Koningsdag 

zal anders 

plaatsvinden. 

Er vinden in het 

geheel geen 
festiviteiten, 

noch 

bijeenkomsten plaats. 

Voor 
wat 

betreft de 

herdenking 

is in er voor 

gekozen 

om 

geen fysieke bijeenkomsten 
te 

organiseren, 

maar een krans neer te laten 

leggen 

door de 

burgemeester bij 

de 

respectievelijke 

monumenten. Om 20.00 uur in de avond zal er dus 

geen herdenking op 

de 

locaties 

plaatsvinden, 

maar 
staat 

de 

herdenking op 

nationaal niveau via de 

reguliere 

media 

centraal. Er wordt dan ook 

geen beroep gedaan op 

de raadsleden voor 

begeleiding op 

de 

locaties. 

Het 

presidium 

neemt dit voor 

kennisgeving 

aan. 

4, Stand van zaken 

maatregelen 

corona in 

algemene zin; 

De voorzitter deelt de laatste stand van zaken mee. De situatie is 

ernstig 

en alles wordt in 

het werk 

gesteld 

om het 

dagelijks leven, 
weliswaar 

aangepast, 
in 

goede 

banen te leiden. 

Morgenavond 

wordt bekend 

op 

welke 

wijze 

de 

gestelde maatregelen 

al dan niet kunnen 

worden 

versoepeld. 

Hij wijst erop 

dat de 

samenleving 

de 

maatregelen goed 

naleeft. Ook de 

maatregel 

in het 

kader van het 

gebruik 

van de 

Omringdijk 

door motoren wordt 

geaccepteerd. 

Er 

zijn 

relatief 

weinig 

klachten. Verder 

verwijst hij 

naar de 
recente raadsbrief, 

waarin het 

nodige 
staat 

vermeld. Er 

volgt 

binnenkort 

nog 

een brief over 

compensatie 

van het 

doelgroepenvervoer. 

Tenslotte 

wijst hij nog op 

de situatie in de 

Bosmanstichting, 

waar het 

personeel 

het zwaar 

heeft en alles in het werk wordt 

gezet 

om 

optimale zorg 
te 

verlenen. 

5. Memo 

Digitaal vergaderen; Vergaderorde 

en 

Tips 

voor 

videovergaderen; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

het memo. In de maand mei 

gaan 

we 

digitaal vergaderen tijdens 

de 

RTG-bijeenkomst 

en de 

raadsvergadering. 

Daartoe 

zijn 

een aantal aanvullende 

regels op 

papier gezet 
om het 

digitaal vergaderen 

in 

goede 

banen te leiden. In feite betreft dit een 

aanvulling op 

het bestaande 

Reglement 

van 

orde, 
waarvoor 

voorafgaand 

aan de 

vergadering 

instemming 

zal worden 

gevraagd. 

Het 

digitaal vergaderen 

betekent zonder meer dat 

rekening 

moet worden 

gehouden 

met 

beperkingen. 

  



Vervolgens licht de griffier de regels toe m. b. t. de RTG-bijeenkomst en de raadsvergadering. 

Het presidium stemt in met de aanvullende regels. Afgesproken wordt dat deze z. s. m. 

worden verspreid onder raads- en collegeleden , alsmede de fractievertegenwoordigers. 

6. Conceptagenda RTG dd. 11 mei , raadsvergadering dd. 25 mei en RTG dd. 8 juni; 

De voorzitter verduidelijkt dat naast de conceptagenda 
van 

11 mei 
a.s. 

, 
waarvan 

instemming 

wordt gevraagd , tevens de concept-raadsagenda van 25 mei en die van de RTG van 8 juni is 

bijgevoegd. Deze laatste twee om inzicht te geven wat we daarna kunnen verwachten. 

Daarbij is rekening gehouden dat de publieksgevoelige raadsvoorstellen weer zullen worden 

behandeld als dat fysiek mogelijks is (naar verwachting in juni a. s. ). Mocht sprake zijn van 

een verlenging van de coronamaatregelen ook naar juni toe , dan ontstaat een nieuwe 

situatie en zal de wijze van vergaderen en agendering opnieuw moeten worden bezien. 

Conceptagenda RTG dd. 11 mei a. s. (digitaal) 

Cluster 1 

Vaststellen bestemmingsplan De Gouw 68a en 71 Hoogkarspel (2020-11) 

Vaststellen ontwikkeling , doelen en uitgangspunten Gemeentelijk Grondstoffenplan 

(2020-06) 

Beschikbaarstelling budget voor vervanging van een tweetal bruggen (2020-17) 

Vaststellen wijziging APV Drechterland 2019 (2020-13) 

- 

- 

- 

- 

Cluster 2. Geen programmering. 

Cluster 3. Geen programmering. 

Cluster 4. Geen programmering. 

Het presidium stemt in met de conceptagenda 
voor 

11 mei 
a. s. en neemt de agenda 

van 
de 

raadsvergadering van 25 mei a. s. (digitaal) en de RTG-bijeenkomst van 8 juni a. s. voor 

kennisgeving aan. 

Voor wat betreft de themabijeenkomsten zullen ook keuzen gemaakt moeten worden. Voor 

de publiekgevoelige stukken zullen de themabijeenkomsten weer in juni a. s. plaatsvinden. 

Voorgesteld wordt de volgende themabijeenkomsten te programmeren: 

Donderdag 4 juni a.s. , 20. 00 uur: themabijeenkomst kennissessie RES lokaal; 

Donderdag 18 juni a.s. , 20. 00 uur , themabijeenkomst Ombuigingen. - 

Daarnaast wordt nog voorbereid een themabijeenkomst Drieban/Huisvesting arbeidsmi- 

granten , waarover nog nader overleg in het college moet plaatsvinden. Zo mogelijk vindt die 

plaats op dinsdag 9 juni a.s. 
, 20. 00 uur. 

Bij deze wordt uitgegaan van fysieke bijeenkomsten als dat mogelijk is. 

Daarnaast wordt op 13 mei a. s. nog een digitaal webinar voorbereid voor alle Westfriese 

gemeenten over de totstandkoming van het conceptbod-RES. Ook wordt nog bezien of hier 

aanvullend digitaal informatie kan worden verstrekt over de klimaatadaptatie , dan wel dit op 

een andere wijze wordt aangeboden. 

Het presidium stemt in met de voorgestelde themabijeenkomsten. 

- 

7. Procesafspraak 
m. b. t. het advies Begeleidingscommissie QSLD en de bijbehorende 

rapportage; 

De voorzitter verduidelijkt dat een procesafspraak moet worden gemaakt m. b. t. de 

behandeling 
van 

de rapportage QSLD (Quick Scan Lokale Democratie) 
en 

het uitgebrachte 

advies van de Begeleidingscommissie. Hij geeft aan dat de rapportage van de qsld tezamen 

met een gedeelte van de uitkomsten van het jaarlijks onderzoek uit Waar staat je gemeente? 

door de Begeleidingscommissie is beoordeeld en 
heeft geleid tot het desbetreffende advies. 

Daarbij wordt een drietal kernpunten centraal gesteld , waaraan vervolgens dan weer de 

nodige concrete aanbevelingen worden gedaan. 
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Die drie 

kernpunten zijn: 

=de inwoners meer betrekken 

bij 

de 

inrichting 

van de 

wijk, 

het 

dorp 

en de 

omgeving; 

- 

meer 

uitleg geven c.q. 

betere communicatie over het raadsbeleid en de 
— 

besluit- 

vorming; 

-_ 

helder communiceren over de te 

volgen procedure 

en de 

ondersteuning bij 

inwoners- 

initiatieven. 

Aan de hand van een aantal 

vragen 

wordt 

vervolgens gereageerd op 

de 
rapportage 

en het 

advies van de 

Begeleidingscommissie. 

Allen 

zijn 

we het er over eens dat de 

rapportage 

en het advies waardevolle 

aanbevelingen 

bevat en 

wij 

het tot onze 

plicht 

moeten achten hiermee iets te doen. Ook acht het 

presidium 

het 

primair 

tot de taak van de raad te behoren daar 

verantwoordelijkheid 

voor te nemen en 

de raad dus ook als 

proceseigenaar 

aan 
te 

willen merken. In 

algemene 

zin vindt het 

presidium 

dit een 

goed 

initiatief waar iets mee 

gedaan 

moet worden. 

Aan de ene kant herkennen we ons wel in de 

gesignaleerde knelpunten 

en 

opmerkingen, 

terwijl anderzijds 

ook een zekere 

nuancering 

ook 

op zijn plaats 

is. Het 

blijft 

nu eenmaal 

moeilijk 

inwoners enthousiast te maken voor de 

politiek 

en het functioneren daarvan. 

Bovendien maken inwoners ook dankbaar 

gebruik 

van de 

gelegenheid 

om naast 

waardering 

ook kritiek te uiten over het 

overheidsoptreden. 

Wat verder 

opvalt 

is dat raad en 

college op 

een 

gelijke wijze oordelen, 
maar dat ambtenaren en inwoners 

opmerkingen huldigen 

die 

daar voor een 

gedeelte 

ook haaks 

op 

staan. Ook 

blijkt 

vaak het individueel 

belang 

de 

boventoon te voeren en het 

publieke belang ondergeschikt 

te 

zijn. 

Dit laat onverlet dat er 

genoeg aanbevelingen zijn 

die het 

imago 

en het functioneren van de lokale 

politiek 
ten 

goede 

kunnen komen. 

Enkele concrete voorbeelden worden 

gegeven 

voor een 

mogelijke ontwikkelagenda, 

zoals 

het centraal stellen van de drie 

kernpunten 

en van daaruit verder 
werken, 

het 

duidelijker 

maken hoe de raad 
werkt, 

het nieuw leven inblazen van de 

participatieladder, 

de 

communicatiestrategie 

nader 
bezien, 

op 

locatie herkenbaar 

vergaderen, 

het formuleren van 

duidelijke spelregels 

in situaties 

waarbij 

veel inwoners betrokken 

zijn 

en initiatief 
tonen, 

meer 

doelgroepen 

zien mee te 

krijgen, verwachtingsmanagement verduidelijken, 

etc. 

De voorzitter 
vat 

samen dat er 

geen 

enkele 

aanleiding 

is de 

rapportage negatief 
te 

interpreteren, integendeel 

het is 

juist 

een 

goed 

moment om 

jezelf 

als raad en als raadslid 

een 

spiegel 

voor te houden. Veel 
gaat goed blijkt 

uit het 
rapport 

en 

sommige dingen 

kunnen 

wellicht beter. Het kritisch bezien van de 

eigen 

rol leidt 
tot 

een zekere 
mate 

van zelfinzicht en 

tot discussie over 

mogelijke aanpassingen 

die het functioneren van de raad ten 

goede 

kunnen komen. 

Op 

welke 
punten 

wel en niet accenten kunnen worden 

gelegd 

is een 

aangelegenheid 

waarover de raad zelf een oordeel moet vellen. 

Hij 

adviseert om met 

ondersteuning 

van een derde 

onafhankelijke 

een 

themabijeenkomst 

hierover te houden na 

het zomerreces. Dit wordt 
met 

instemming ontvangen. 

Verder wordt besloten de 
rapportage 

en het advies van de 

Begeleidingscommissie 

ter 

beschikking 
te 

stellen van de raad en de 

fractievertegenwoordigers. 

Ook 
stemt 

het 

presidium 

in met het aanbieden van de 
rapportage 

door de 

Begeleidingscommissie 

aan de raad 

bij 

een 

nog 

te 

plannen themabijeenkomst 

hierover na het zomerreces. 

De 

themabijeenkomst 

Feiten en 

cijfers, 

die 

oorspronkelijk 

bestemd was om de 

rapportage 

en 

het advies aan te bieden 

(30 maart jl.) 

wordt nu verschoven naar 

begin volgend jaar. 

8. 

Rondvraag; 

5 

laat 

nog 

weten dat als 

gevolg 

van de 

coronamaatregelen 

het 

reguliere (geanonimiseerd)

vragenkwartiertje 

in de 

gemeenteraad 

is komen te vervallen. 

Hij 

betreurt dat. 

De voorzitter deelt mee dat 
te 

allen 

tijde 

een raadslid 
contact 

kan 

opnemen 
met 

een 

collegelid 

en als dat niet 
volstaat, 

dan is er 

nog 

het instrument van de 

schriftelijke vragen. 

Het 

vragenkwartiertje 

in de maand mei zal 

schriftelijk voorafgaand 

aan de 

digitale 

raadsvergadering plaatsvinden. 

(geanonimiseerd)



Het presidium neemt dit voor kennisgeving aan. 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Presidium van 25 mei 2020. 

De griffier , De voorzitter , 

J. N. M. Commandeur M. Pijl 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


